
 

 

 

UDALAREN OSOKO BILKURA 

 

2019ko ABENDUAREN 19an EGINDAKO APARTEKO BATZARRALDIA 

 

                                                    Elkartutakoak 

 

Alkatea: 
Jon Luqui Albisua, jauna (E.A.J./P.N.V.) 

 

Zinegotziak: 

Itziar Agirre Berriotxoa , andrea (E.A.J/ P.N.V) 

Igor Zubillaga Aguado, jauna (E.A.J/ P.N.V) 

Jon Albisua Garmendia, jauna (E.A.J/ P.N.V) 

Maialen Fidalgo Mendizabal, andrea (E.A.J/ P.N.V) 

Victor M. Pérez Eguren, jauna (E.A.J./ P.N.V.) 

Ion Pol Agirre Berriotxoa, jauna (E.A.J./ P.N.V.) 

Iñaki Etxaniz Arregi, jauna  (E H Bildu) 

Nekane Oruesagasti Aramendi, andrea ( E H Bildu) 

Mikel Elgarresta Mintegi, jauna  (E H Bildu.) 

Igone Nestar Del Río, andrea  (EH Bildu) 

Natividad Nieves Medina, andrea (P.S.E.-E.E) 

Jokin Garcia Benítez, jauna  ((P.S.E.-E.E) 

  

 
Idazkaria 

María Jose Begiristain Zabalo andrea 
 

  
 
 

Arratsaldeko zazpiak direnean, aldez 

aurretik deitutako aparteko batzarraldia 

egiteko, Udalbatza bildu da udaletxeko 

batzar areto nagusian; goian agertzen diren 

udal- bazkideak elkartu dira. 

 

 

 

Lehendakariak ekitaldiari hasiera eman dio,  

eta bere aginduz,  eguneko gai-zerrendan 

Siendo las diecinueve horas se reúne en la 

Sala Capitular del Ayuntamiento el Pleno de 

la Corporación al objeto de celebrar sesión 

extraordinaria para la que había sido 

convocada y a la que asistieron los Señores 

y Señoras Corporativos/as que arriba se 

indican. 

 

Abierto el acto por la Presidencia y de su 

orden se pasó a tratar de los asuntos 



 

 

 

sartutako gaiei eztabaidatzeari ekin diote 

 

relacionados en el Orden del Día 

  

 

1.-.Kode Etikoa: onarpena. 1.- Código ético: aprobación. 

2.- Merkataritza Biziberritzeko Plan 

Berezia (PERCO): onarpena. 
2.- Plan Especial Revitalización 

Comercial (PERCO): aprobación.  

3.- Eusko Jaurlaritzaren eta Urretxuko 

Udalaren arteko lankidetza hitzarmenaren 

Eranskina, Haurreskolak Partzuergoari 

buruzkoa: eguneraketa. 

3.- Anexo al Convenio de colaboración 

entre el Gobierno Vasco y el 

Ayuntamiento de Urretxu relativo al 

Consorcio Haurreskolak: actualización.  

4.- GFAko Gizarte Politikako Saila eta 

Urretxuko Udalaren arteko lankidetza 

hitzarmena, Santa Barbara Eguneko 

Zentroko zerbitzuak arautzen duena: 

tarifen eguneraketa.  

4.- Convenio de Colaboración entre el 

Departamento de Políticas Sociales de 

la DFG y el Ayuntamiento de Urretxu 

para la prestación de servicios en el 

Centro de Día Santa Bárbara: 

actualización de tarifas.  

5.- Udaltzaingoaren oinarrizko eskala 

agente kategorian sartzeko hautaketa 

laugarren prozesu bateratuaren 

kudeaketarako Polizia eta Larrialdietarako 

Euskal Akademiaren Kudeaketa 

gomendioari buruzko hitzarmena onartzen 

duen Alkatetzaren Ebazpena: berrestea. 

5.- Resolución de Alcaldía de 

aprobación del convenio de 

encomienda de gestión con la 

Academia Vasca de Policía y 

Emergencias para la gestión del cuatro 

proceso selectivo unificado de ingreso 

en la categoría de agente de la escala 

básica de la policía local: ratificación.  
 

6.- Urola Garaia Udal Elkartean EH 

Bilduko ordezkariaren uko egitea. 

Ordezkari berriaren izendapena. 

6.- Renuncia del representante de EH 

Bildu en Mancomunidad Urola Garaia. 

Nombramiento de nuevo/a 

representante. 

 
 
1.- Kode Etikoa: onarpena 

Alkate jaunak azaldu du 2015eko azaroan 

aho batez onartu zela Urretxuko Udalaren 

jokabidearen, gobernu onaren eta kalitate 

instituzionalaren aldeko konpromisoaren 

kodea. Esan du gainera une hartan Eudelek 

prestatutako dokumentua hartu zela 

erreferentzia gisa, eta orain Kode Etiko berri 

bat proposatzen dela, Euskadiko Toki 

Erakundeei buruzko Legeak egindako 

berrikuntzak eta Eudelen gomendio berriak 

1.- Código ético: aprobación 

El Sr. Alcalde expone que en noviembre de 

2015 ya se aprobó por unanimidad el Código 

de Conducta, Buen Gobierno y Compromiso 

por la calidad institucional del Ayuntamiento 

de Urretxu. Añade que en aquel momento 

se tomó como referencia el documento 

preparado por Eudel, y que ahora se 

propone un nuevo Código Etico que recoge 

tanto  las reformas realizadas por la Ley de 

Instituciones Locales de Euskadi, como  las 



 

 

 

jasotzen dituena. 

 

Horren helburua da udaleko kargu 

publikodunek beren jarduera publikoetan edo 

pribatuetan bete eta sustatu beharko dituzten 

printzipio eta balio etikoak eta jokabide-

arauak ezartzea, baldin eta jarduera horiek 

Urretxuko Udalaren irudian eragina izan   

badezakete. 

 

Alkate jaunak jarraitu du esanez ez dela 

zigor-kode bat, baizik eta hemen daudenek 

inposatzen duten zoru auto-arautzaile bat 

markatzen duen dokumentu bat, eta, 

bestalde, beti kontuan hartu izan den auto-

erregulazio bat. Kode hori, udalaren 

webgunean argitaratuko den neurrian, 

Urretxuko herritarrek ezagutuko dutela ere 

esan du, eta azkenik, Kode Etikoa 

eguneratzea legealdiko planaren puntuetako 

bat dela adierazi du. 

 

Antolaketa Batzordearen aldeko irizpena 

onartuta, eta gaia bozkatu ondoren, honako 

hau erabaki da aho batez: 

 

 

Bakarra.- Urretxuko Udaleko kargu 

Publikodunen Etika eta Gobernu Onaren 

Kodea onartzea. 

 

 

2.- Merkataritza Biziberritzeko Plan 

Berezia (PERCO): onarpena. 

 

Alkate jaunak azaldu du onartu nahi den 

Merkataritza Biziberritzeko Plan Berezia 

dokumentu oso bat dela, diagnostiko bat, 

AMIA analisi bat eta ekintza-plan bat 

nuevas recomendaciones de Eudel.  

Su objetivo es establecer los principios y 

valores éticos y las normas de conducta 

que deberán ser observadas y promovidas 

por los cargos públicos municipales en el 

ejercicio de sus actividades públicas, o en 

su caso privadas, siempre que estas 

últimas puedan revertir sobre la imagen del 

Ayuntamiento de Urretxu.  

El Sr. Alcalde sigue diciendo que no se trata 

de un código penal, sino que es un 

documento que marca un suelo auto-

regulador que se imponen los y las aquí 

presentes, auto-regulación que, por otra 

parte, siempre se ha tenido en cuenta. 

También dice que este Código, en la 

medida que va a ser publicado en la web 

municipal, será conocido por la ciudadanía 

de Urretxu, y por último, indica que la 

actualización del Código Etico es uno de los 

puntos del Plan de Legislatura.  

 

Considerando el dictamen favorable de la 

Comisión de Organización, y sometido el 

asunto a votación, por unanimidad, se 

acuerda:  

 

Único.- Aprobar el Código Ético y de Buen 

Gobierno de los cargos públicos 

municipales del Ayuntamiento de Urretxu.  

 

 

2.- Plan Especial Revitalización 

Comercial (PERCO): aprobación. 

El Sr. Alcalde expone que el Plan Especial 

de Revitalización Comercial, cuya 

aprobación se propone, es un documento 

completo que contiene un diagnóstico, un 



 

 

 

dituena. 

Diagnosia maiatzean amaituta zegoela 

adierazi du, baina gainerako dokumentua 

hauteskundeetako geldialdiaren eta 

korporazio berriaren eraketaren ondoren 

amaitu dela. 

Esan du gainera, bere ustez, dokumentu 

irekia dela, eta Eusko Jaurlaritzako 

Merkataritza Zuzendaritzak diruz lagundu 

du. Hiriguneren esparruan diru-laguntza 

eskatzeko, beharrezkoa da ekintza 

PERCOn jasota egotea. 

 

Dokumentuaren edukiari helduz, alkate 

jaunak azaldu du diagnostikoak aztertu 

diren zazpi ideia jasotzen dituela: 1) 

biztanleriaren tamaina eta biztanleriaren 

zahartzea, baita hirigunetik pixka bat 

urrunago dauden auzoak egotea ere; 2) 

hirigune historikoaren desertifikazioa; 3) 

barruko arkupeak eta plazak egotearen 

ondoriozko eskaintzaren ikuspen 

baldintzatua; 4) topografia; 5) 

aparkalekuaren eskasia; 6) Merkataritza-

sektorean online presentzia murritza; eta 7) 

auzotarren lehia. 

  

Ekintza-planari dagokionez, adierazi du, 

"Bisitaria erakartzea eta egoiliarra 

kontserbatzea" maximotik abiatuta, hiru 

jarduera-ildo estrategiko dituela, bakoitza 

helburu eta ekintza desberdinekin: 

 

1. lerroa. Merkataritza-eremuan esku 

hartzea. Helburuak: 

Hiri-ikusgarritasuna eta harmonia hobetzea, 

merkataritza-fatxadetan, errotulazioan eta 

argiztapenean esku-hartzeak bultzatuz, 

besteak beste. 

análisis DAFO y un plan de acción.  

Indica que el diagnóstico estaba finalizado en 

mayo, pero que el resto del documento ha 

sido finalizado tras el parón electoral y de 

constitución de la nueva corporación.  

Sigue diciendo que, a su juicio, es un 

documento abierto, y que el mismo ha sido 

subvencionado por la Dirección de Comercio 

de Gobierno Vasco, y que cualquier solicitud 

de subvención en el marco de Hirigune, 

requiere que la acción esté recogido en el 

PERCO.  

 

Entrando en el contenido del documento, el 

Sr. Alcalde expone que el diagnóstico 

contiene siete ideas que han sido analizadas: 

1) el tamaño poblacional y el envejecimiento 

de la población, así como la existencia de 

barrios un poco más alejados del centro 

urbano; 2) la desertización del casco 

histórico; 3) la visibilidad condicionada de la 

oferta debida a la existencia de soportales  y 

plazas interiores; 4) la topografía; 5) la 

insuficiencia del aparcamiento; 6) la reducida 

presencia on line en el sector comercial; y 7) 

la competencia vecinal.  

 

En cuanto al plan de acción señala que, 

partiendo de la máxima “Atraer al visitante y  

conservar al residente”, contiene tres líneas 

estratégicas de actuación cada una de ellas 

con diferentes objetivos y acciones: 

 

Línea 1. Intervenir en el espacio comercial. 

Objetivos: 

Mejorar la visibilidad y la armonía urbanas, 

con acciones como el impulso de las 

intervenciones en fachadas comerciales, 

rotulación e iluminación.  



 

 

 

Mugikortasuna bultzatzea, dauden 

espazioen arteko ibilbideak erraztuz. 

Aparkalekua erraztea, plaza-hornidura 

handituz. 

Iparragirre kale eta plazako ardatza 

biziberritzea, bigarren mendeurrena 

aprobetxatuz. 

2. lerroa. Eskaria sustatzea. 

Helburuak: 

Etxez etxeko banaketa-zerbitzuak dituzten 

egoiliarrengana hurbiltzea. 

Hutsik dauden lokalen dinamizazioa 

bultzatzea, bereziki Iparragirre ardatzean. 

Urretxuren irudia indartu produktu 

propioekin. 

3. lerroa. Lankidetza eta lankidetza 

sustatzea. 

Helburuak: 

Merkatariek, ostalariek, ekoizleek eta 

zerbitzuek eta Udaleko ordezkariek 

osatutako merkataritza mahai bat sortzea. 

 

Estrategia digitala eta online presentzia 

sustatzea. 

Establezimenduetara etengabe hurbiltzea 

sustatzea, bezeroei zuzendutako hitzaldien 

bidez. 

Negozioen transmisioa erraztea. 

Urretxuko profesionalak zerbitzu-direktorio 

baten bidez ikusaraztea. 

Jardueren agenda bat egitea kultura-

eragileekin lankidetzan. 

 

Bere azalpenarekin jarraituz, alkate jaunak 

azaldu du Urretxun ehun bat saltoki daudela 

baina azken 10 urteetan eskaintza 

komertziala %40 jaitsi dela. Era berean, 

ekintzailetza sustatzera bideratutako udal 

diru-laguntzen lerroak daudela gogorarazi 

Favorecer la movilidad, facilitando 

recorridos  entre espacios existentes.  

Facilitar el aparcamiento, ampliando la 

dotación de plazas.  

Revitalizar el eje de calle y plaza Iparragirre 

aprovechando el bicentenario. 

 

Línea 2. Promover la demanda.  

Objetivos:  

Aproximación a los residentes  con 

servicios de reparto a domicilio.  

Favorecer la dinamización de locales vacíos 

especialmente en el eje Iparragirre.  

Reforzar la imagen de Urretxu con 

productos propios. 

Línea 3. Potenciar la colaboración y la 

cooperación.  

Objetivos:  

Crear una mesa de comercio formada por 

comerciantes, hosteleros, productores y 

servicios y representantes del 

Ayuntamiento.  

Potenciar la estrategia digital y la presencia 

on-line. 

Fomentar la permanente aproximación a los 

establecimientos mediante charlas dirigidas 

a los y las clientas.  

Facilitar la transmisión de negocios.  

Visibilizar a los profesionales de Urretxu 

mediante un directorio de servicios.  

Elaborar una agenda de actuaciones en 

colaboración con los agentes culturales 

 

Siguiendo en su intervención, el Sr. Alcalde 

expone que en Urretxu hay un centenar de 

comercios pero en los últimos 10 años la 

oferta comercial ha disminuido  un 40%. 

También recuerda la existencia de líneas de 

subvenciones municipales destinadas al 



 

 

 

du. Diru-laguntza horiek hobetzen joan 

beharko dira, eta horien helburua 

inbertsioak laguntzea, jarduera berriak 

sortzea eta lokalen alokairua ordaintzen 

laguntzea da. Eskola materiala erosteko 

laguntzak ere aurreikusten direla gaineratu 

du, kontsumoa herrian bertan egin dadin 

lagunduko dutenak. 

 

Azkenik, aditzera eman du PERCOren 

amaieran gutxi gorabeherako zenbaki 

batzuk jaso direla, baina bertan jasotako 

ekintzen kostu ekonomikoaren berri ematen 

digutela. 

 

Zinegotzien txandari hasiera emanda, 

Nieves andreak (PSE-EE) adierazi du 

PERCOren bidez tokiko merkataritza 

bultzatu, tokiko ekonomia bultzatu eta 

merkataritza-establezimenduak dauden 

eremuak aktibatu nahi direla; azken batean, 

merkataritza sustatu nahi da, eta helburu 

horrek lehentasuna izan behar duela 

guztientzat. Esan du gainera PERCOk 

gomendio batzuk dituela, eta, beraien ustez, 

oso garrantzitsua da merkataritza-mahai bat 

sortzea. Azken batean, dokumentuaren 

izaera irekia eta gomendioak kontuan 

hartuta, dokumentuaren aldeko botoa 

emango dute. 

 

Oruesagasti andreak (EH Bildu) azaldu du 

dokumentu honekin udalerri osorako balio 

duen jarduera-ildo desberdinak dituen plan 

bat dagoela, eta lan-tresna dela, tokiko 

merkataritza sustatze aldera. Aditzera eman 

du, beraien ustez, gabezia batzuk ere 

badituela, baina bere izaera irekia dela eta, 

aztertu eta egokitu egin daitekeela. Gune 

fomento del emprendizaje, subvenciones 

que habrá que ir mejorando, y que tienen 

como objetivo apoyar las inversiones, la 

creación de nuevas actividades y ayudar a 

sufragar el alquiler de los locales. Añade 

que también se prevén ayudas para la 

adquisición de material escolar que 

contribuirán a que el consumo se realice en 

el municipio.  

Por  último señala que al final del PERCO 

se han recogido unas cifras orientativas 

pero que nos dan una idea del costo 

económico de las acciones recogidas en el 

mismo.  

 

Iniciado el turno de intervenciones, la Sra. 

Nieves (PSE-EE), indica que a través del 

PERCO lo que se pretende es impulsar el 

comercio local, apoyar la economía local y 

activar las zonas donde están ubicados los 

establecimientos comerciales, en definitiva 

incentivar el comercio, objetivo que 

entienden que tiene que ser una prioridad 

para todos. Añade que el PERCO contiene 

unas recomendaciones, de las cuales es 

muy importante, a su juicio, la creación de 

una mesa de comercio. En definitiva y 

teniendo en cuenta el carácter abierto y las 

recomendaciones del documento, van a 

votar a favor del mismo.  

 

La Sra. Oruesagasti, (EH Bildu) expone que 

con este documento se dispone de un plan 

con diferentes líneas de actuación que sirve 

para todo el municipio, y tiene el carácter de 

instrumento de trabajo en aras de fomentar 

el comercio local. Señala que creen que 

también tiene algunas carencias, pero que 

dado su carácter abierto, puede analizarse 



 

 

 

historikoan jarritako fokua ere positibotzat 

jotzen dutela adierazi du, eta horregatik 

guztiagatik horren aldeko botoa emango 

dutela. 

 

Zinegotzien azalpenak amaituta, alkateak 

azaldu du hirigune historikoak, bere ustez, 

biziberritze plan zabalagoa behar duela, 

baina, era berean, biziberritze hori lortzeko 

urrats bat dela uste du. 

 

 

Antolaketa Batzordearen aldeko irizpena 

kontuan hartuta, eta gaia botoetara eraman 

ondoren, honako hau erabaki da aho batez: 

 

 

Bakarra.- IKEIk egindako Merkataritza 

Biziberritzeko Plan Berezia (PERCO) 

onartzea. 

 

 
3.- Eusko Jaurlaritzaren eta Urretxuko 

Udalaren arteko lankidetza 

hitzarmenaren Eranskina, Haurreskolak 

Partzuergoari buruzkoa: eguneraketa. 

Alkate jaunak azaldu du 2004. urtean 

Urretxuko Udalak eta EAEko Administrazio 

Orokorrak lankidetza-hitzarmen bat sinatu 

zutela, eta horren bidez Urretxuko Udala 

Haurreskolak Partzuergoko partaide egin  

zela 0 eta 3 urte bitarteko haur-eskolak 

kudeatzeko.  

Udalbatzak 2004ko maiatzaren 17an onartu 

zuen hitzarmena. 

 

Hitzarmen honen bidez, Haurreskolak 

Partzuergoa arduratzen da 0 eta 3 urte 

bitarteko haurrentzako haur-eskola 

y ajustarse. Señala que también consideran 

positivo el foco puesto en el casco histórico, 

y es por todo ello que van a votar a favor 

del mismo.  

 

Finalizadas las intervenciones, el Sr. 

Alcalde expone que el casco histórico, a su 

juicio, necesita de un plan de revitalización 

más amplio, pero también cree que este no 

deja de ser un paso hacia dicha 

revitalización.  

 

Considerando el dictamen favorable de la 

Comisión de Organización, y sometido el 

asunto a votación, por unanimidad, se 

acuerda:  

 

Único.- Aprobar el Plan Especial de 

Revitalización Comercial (PERCO) 

elaborado por IKEI. 

 

 

3.- Anexo al Convenio de colaboración 

entre el Gobierno Vasco y el 

Ayuntamiento de Urretxu relativo al 

Consorcio Haurreskolak: actualización 

El Sr. Alcalde expone que en el año 2004 el 

Ayuntamiento  de Urretxu y la 

Administración General de la CAPV 

firmaron un convenio de colaboración 

mediante el cual el Ayuntamiento de 

Urretxu entraba a formar parte del 

Consorcio Haurreskolak para la gestión de 

escuelas infantiles de 0 a 3 años. Convenio 

que fue aprobado por el Ayuntamiento 

Pleno el 17 de mayo de 2004.  

Mediante este convenio el Consorcio 

Haurreskolak se encarga de prestar el 

servicio de gestión integral de la escuela 



 

 

 

publikoaren kudeaketa integraleko zerbitzua 

emateaz, eta Udalak, berriz, beharrezko 

instalazioak jartzen ditu. Instalazio horiek 

hitzarmenaren eranskin batean jasotzen 

ziren. Eranskin hori 2009tik ez da 

eguneratu, eta orain, partzuergoaren 

eskariz, berriz eguneratu behar da. 

  

Gure kasuan, instalazioak bi udalek, 

Urretxuk eta Zumarragak, azalera-

eskubidea duten eraikin batean daudenez,  

eranskin berria bi udalek onartu eta sinatu 

beharko dute. 

 

Alkate jaunak jarraitu du esanez eranskin 

honek 5 unitate jasotzen dituela; aurrekoan, 

aldiz, 6 unitate jasotzen ziren. 

 

Herritarren Batzordearen aldeko irizpena 

kontuan hartuta, eta gaia botoetara eraman 

ondoren, honako hau erabaki da aho batez: 

 

 

Lehenengoa.- EAEko Administrazio 

Orokorrarekin Haurreskolak Partzuergoari 

buruz sinatutako lankidetza-hitzarmenaren 

eranskina onartzea. 

 

Bigarrena.- Alkateari ahalmena ematea 

horretarako behar diren agiri guztiak sina 

ditzan. 

 

 

4.- GFAko Gizarte Politikako Saila eta 

Urretxuko Udalaren arteko lankidetza 

hitzarmena, Santa Barbara Eguneko 

Zentroko zerbitzuak arautzen duena: 

tarifen eguneraketa. 

 

infantil pública  para niños y niñas de 0 a 3 

años, y el Ayuntamiento a aportar las 

instalaciones necesarias, instalaciones que 

se recogían, en un Anexo al convenio, 

Anexo que desde el año 2009 no se ha 

actualizado y que ahora, a petición del 

consorcio, hay que actualizar nuevamente. 

En nuestro caso y dado que las 

instalaciones se encuentran en un edificio 

cuyo derecho de superficie es de los dos 

ayuntamientos, Urretxu y Zumarraga, 

ambos consistorios deberán aprobar y 

suscribir el nuevo Anexo.  

 

El Sr. Alcalde sigue diciendo que este 

Anexo contempla 5 unidades frente a las 6 

que recogía el anterior.  

 

Considerando el dictamen favorable de la 

Comisión de Ciudadanía, y sometido el 

asunto a votación, por unanimidad, se 

acuerda:  

 

Primero.- Aprobar el Anexo al Convenio de 

colaboración con la Administración General 

de la CAPV relativo al Consorcio 

Haurreskolak.  

 

Segundo.- Facultar al Sr. Alcalde para la 

firma de cuantos documentos sean precisos 

al efecto.  

 

 

4.- Convenio de Colaboración entre el 

Departamento de Políticas Sociales de la 

DFG y el Ayuntamiento de Urretxu para 

la prestación de servicios en el Centro 

de Día Santa Bárbara: actualización de 

tarifas. 



 

 

 

Fidalgo andreak, Herritarren Batzordeko 

presidenteak, Batzorde honek eguneko 

zentroari dagozkion tarifak eguneratzeari 

buruz aurkeztutako proposamenaren berri 

eman du. Tarifa horiek Gipuzkoako Foru 

Aldundiko Gizarte politiketako 

Departamentuak ordaintzen dizkio Udalari, 

Santa Barbara eguneko zentroko zerbitzuak 

finantzatzeko, eta atzeraeraginezko eragina 

dute 2019ko urtarrilaren 1etik, eta% 3,6ko 

igoera dakarte egungoekin alderatuta. Foru 

Aldunditik jasotzen den finantzaketa hori 

zerbitzuaren enpresa esleipendunari, Arreta 

asistentzialari, ordaintzen zaion prezioa 

dela esaten jarraitzen du, beraz, zerbitzua 

proportzio berean handituko da, eta 

zentroko langileen soldata handitzera 

bideratuko da. Azkenik, jakinarazi du tarifa 

horrek ez duela inolako eraginik 

erabiltzaileek ordaintzen dituzten tasetan. 

 

Gaia bozkatu ondoren, honako hau erabaki 

da aho batez: 

 

 

Lehenengoa.- Bere garaian Gipuzkoako 

Foru Aldundiko Gizarte Politiketako Sailak 

eta Urretxuko Udalak Santa Barbara 

Eguneko Zentroan zerbitzuak emateko 

sinatu zuten lankidetza-hitzarmenaren III. 

Eranskinaren aldaketa onartzea. 

 

 

 

La Sra. Fidalgo, presidenta de la Comisión 

de Ciudadanía, da cuenta de la propuesta 

que presenta esta Comisión en relación a la 

actualización de tarifas correspondientes al 

Centro de Día, tarifas que son abonadas al 

Ayuntamiento por el Departamento de 

Políticas Sociales de Diputación Foral de 

Gipuzkoa para financiar los servicios del 

Centro de Día Santa Bárbara, y que tienen 

efecto retroactivo desde el 1 de enero de 

2019 y que suponen un incremento del 3,6% 

respecto de las actuales. Sigue diciendo que 

esta financiación que se recibe de Diputación 

Foral es el precio que se abona a la empresa 

adjudicataria del servicio, Arreta Asistencial, 

por lo que este se verá incrementado en la 

misma proporción, y esta lo destinará a 

incrementar el salario de las personas 

trabajadoras del Centro.  Por último, informa 

que esta tarifa no tiene ninguna repercusión 

en las tasas que abonan los y las usuarias.  

 

Sometido el asunto a votación, por 

unanimidad, se acuerda:  

 

Primero.- Aprobar la modificación del Anexo 

III del Convenio de Colaboración suscrito en 

su día entre el Departamento de Políticas 

Sociales de la DFG y el Ayuntamiento de 

Urretxu para la prestación de servicios en el 

Centro de Día Santa Bárbara. 

 

 



 

 

 

 
5.- Udaltzaingoaren oinarrizko eskala 

agente kategorian sartzeko hautaketa 

laugarren prozesu bateratuaren 

kudeaketarako Polizia eta 

Larrialdietarako Euskal Akademiaren 

Kudeaketa gomendioari buruzko 

hitzarmena onartzen duen Alkatetzaren 

Ebazpena: berrestea. 

2019ko abenduaren 12an Alkatetzak 

emandako Ebazpenaren berri eman da, 

bere testua jarraian jasotzen delarik:  

 

Ikusirik udaltzaingoaren oinarrizko eskalako 

bi agente hautatzeko  hautaketa prozesu 

bateratuen kudeaketarako Polizia eta 

Larrialdietarako Euskal Akademiak, 

abenduaren 11n bidalitako gomendioari 

buruzko hitzarmena, plaza horiek aurretik 

2019ko azaroaren 26ko eta abenduaren 

11ko Gipuzkoako Aldizkari Ofizialean 

argitaratutako lan eskaintza publikoan sartuta 

daudelarik.  

 

Kontuan izanik Polizia eta Larrialdietarako 

Euskal Akademiaren arabera  hitzarmena, 

datorren abenduaren 17a baino lehenago,  

sinatu eta bidalita egon behar dela.  

 

Hau guztia kontuan harturik, eta Tokiko 

5.- Resolución de Alcaldía de aprobación 

del convenio de encomienda de gestión 

con la Academia Vasca de Policía y 

Emergencias para la gestión del cuatro 

proceso selectivo unificado de ingreso 

en la categoría de agente de la escala 

básica de la policía local: ratificación. 

Se da cuenta de la Resolución de Alcaldía 

dictada el 12 de diciembre de 2019 cuyo 

texto se transcribe a continuación: 

 

 

Visto el convenio de encomienda gestión 

con la Academia Vasca de Policía y 

Emergencias, remitido el 11 de diciembre, 

para la gestión del proceso selectivo para 

cubrir dos plazas de agente de la escala 

básica de la policía local de Urretxu, plazas 

que previamente han sido incluidas en las 

ofertas públicas de empleo publicadas en el 

Boletín Oficial de Gipuzkoa de fechas 26 de 

noviembre y 11 de diciembre de 2019.  

 

Resultando que la Academia Vasca de 

Policía y Emergencias nos requiere la firma 

y entrega del convenio antes del próximo 17 

de diciembre.  

 

Visto todo lo anterior, y en virtud de las 



 

 

 

Erregimeneko Oinarriak arautzen dituen 

7/1985 Legearen 21.1 k) artikuluak ematen 

didaten eskurantzak erabiliz, honako hau 

 

 

EBAZTEN DUT: 

 

Lehena.- Urretxuko udaltzain 2 plaza 

betetzeko,  udaltzaingoaren oinarrizko 

eskala agente kategorian sartzeko 

hautaketa prozesu bateratuen 

kudeaketarako Polizia eta Larrialdietarako 

Euskal Akademiarekin Kudeaketa 

gomendioari buruzko hitzarmena onartzea 

eta sinatzea.  

 

 

Bigarrena.- Ebazpen honen berri Osoko 

Bilkurari ematea, berrets dezan, egin den 

lehenengo saioan. 

 

Gaia botoetara eramanda, aho batez 

berretsi da.  

 

 

6.- Urola Garaia Udal Elkartean EH 

Bilduko ordezkariaren uko egitea. 

Ordezkari berriaren izendapena. 

 

2019-12-15ean (S.E. 3997), EH Bilduko 

zinegotzi den Iñaki Etxaniz Arregi  jaunak 

aurkeztutako  gutuna irakurri da, Urola 

Garaia Udal Elkartean Urretxuko Udalaren 

ordezkari gisa duen karguari uko egiteko. 

 

Gaia botoetara eramanda, aho batez, honako 

erabaki da:  

 

 

competencias que confiere el artículo 21.1 k) 

de la Ley 7/1985, reguladora de las Bases de 

Régimen Local, por la presente,  

 

 

RESUELVO 

 

Primero.- Aprobar el convenio de 

encomienda de gestión con la Academia 

Vasca de Policía y Emergencias para la 

gestión de los procesos selectivos 

unificados de ingreso en la categoría de 

agente de la escala básica de la policía 

local, para cubrir dos plazas de agente de la 

escala básica de la policía local de Urretxu, 

y proceder a su firma.  

 

Segundo.- Dar cuenta de esta Resolución 

al Pleno, para su ratificación, en la primera 

sesión que este celebre.  

 

Sometida la misma a votación, es ratificada 

por unanimidad.  

 

 

6.- Renuncia del representante de EH 

Bildu en Mancomunidad Urola Garaia. 

Nombramiento de nuevo/a 

representante.  

Se da lectura a la carta de renuncia a su 

cargo de representante del Ayuntamiento de 

Urretxu en la Mancomunidad Urola Garaia,  

presentada el 15-12-2019  (R.E. 3997)  por el 

concejal de EH Bildu D. Iñaki Etxaniz Arregi. 

 

Sometido el asunto a votación, por 

unanimidad, se acuerda:  

 



 

 

 

Lehena.- Iñaki Etxaniz Arregi zinegotzi 

jaunak Urola Garaia Udal Elkartean 

Urretxuko Udalaren ordezkari gisa duen  

kargu uztea onartzea.  

 

Bigarrena.- EH Bilduko zinegotzi den 

Nekane Oruesagasti Aramendi andrea 

Urretxuko Udalaren ordezkari izendatzea 

Urola Garaia Udal Elkartean. 

 

Eta beste gairik izan gabe, amaiera eman 

zaio batzarrari, akta honen hasieran 

zehazten den arratsaldeko zortzirak hogei 

gutxi  direnean, eta nik, Idazkariak, guzti 

horren fede ematen dut. 

 

Primero.- Aceptar la renuncia a su cargo 

como representante del Ayuntamiento de 

Urretxu en la Mancomunidad Urola Garaia 

del concejal D. Iñaki Etxaniz Arregi.  

 

Segundo.- Nombrar representante del 

Ayuntamiento de Urretxu en Mancomunidad 

Urola Garaia a la concejala de EH Bildu Dña. 

Nekane Oruesagasti Aramendi. 

  

Y no habiendo más asuntos que tratar, se da 

por finalizada la presente sesión, siendo las 

diecinueve horas y cuarenta minutos del día 

que encabeza la presente acta, de todo lo 

cual doy fe. 

 

 


